
Verslag van de 21e Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De 

Goudse op 1 mei 2024 op kantoor bij De Goudse. 

 

Aanwezig: 29 leden inclusief het bestuur. 

 

Opening 

 

Onze voorzitter Harry Spruijt opent de vergadering en is verheugd over de goede opkomst. 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

 

Negentien leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. 

 

In het verslag van de vorige ledenvergadering staat vermeld dat Onne Boonstra gevraagd had of er op 

de korting op de hypotheekrente ZVW-premie wordt ingehouden. Onne heeft recentelijk per e-mail 

aangegeven dat dit niet zijn vraag was maar dat de kwestie betrof of het terecht is dat er geen ZVW-

premie wordt ingehouden. De commissie Pensioenen en Financiële Zaken heeft voor antwoord 

gezorgd. 

 

Goedkeuring verslagen 

 

De voorzitter leidt de vergadering door de volgende verslagen: 

 

a. Verslag van de algemene 20e ledenvergadering van 2 mei 2023 

b. Jaarverslag van de secretaris over 2023 

c. Jaarverslag van de penningmeester 

d. Financieel overzicht 

e. Balans 

f. Verslag activiteiten Sociale Commissie 

g. Verslag Evenementen Commissie 

h. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

i. Verslag Webteam 

j. Verslag Kascontrolecommissie 

Naar aanleiding van deze verslagen meldt de penningmeester Jan Jaap Sarink dat er bij de 

kascontrole een kleine administratieve fout is ontdekt. In de balans staat onder debiteuren euro 

4390,05, dit dient zoals blijkt bij het totaal onder debiteuren euro 4398,25 te zijn. 

 

Verder heeft Cees Mourits in de vergelijking tussen de jaren 2022 en 2023 een klein verschil in het 

resultaat geconstateerd van euro 27,96. Dit is niet direct verklaarbaar maar wordt uitgezocht. 

 

De penningmeester leest de verklaring voor die de kascontrolecommissie bestaande uit Ron Benne 

en Adri van Velzen heeft opgesteld. Ze zijn van oordeel dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft 

van de grootte en samenstelling van het vermogen en het resultaat over 2023. 

 

De voorzitter benoemt Rob Haster tot lid van de commissie Pensioenen en Financiële Zaken, hetgeen 

met een luid applaus bekrachtigd wordt. 

 

Hans van Dam vindt het mooi dat het bestuur het besluit genomen heeft ook bij een 40-jarig huwelijk 

voor een bloemetje te zorgen. 

 

De vergadering keurt alle verslagen goed. 

 

Decharge bestuur 

 

Wordt met applaus gegeven. 



Verkiezing bestuursleden 

 

Sonja Bok en Han van Leeuwen zijn aftredend en herkiesbaar. 

Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. 

Ook applaus voor deze herbenoemingen. 

 

Financiën 2024 

 

Vrijwillige eigen bijdrage 

 

Wederom ligt het voorstel op tafel om in het lopende verenigingsjaar geen vrijwillige eigen bijdrage 

aan de leden te vragen. De penningmeester licht toe dat het vermogen dusdanig hoog is dat er geen 

reden is dit nu met eigen bijdragen aan te vullen. De voorzitter geeft aan dat het onze bedoeling was 

om het 20-jarig bestaan te vieren met een bijdrage van De Goudse. Dit verzoek is door De Goudse 

afgewezen. We hebben nog nagedacht om dan zelf een feest te financieren. Mede gezien de uitgaven 

voor de Glossy vorig jaar wordt het dan wel een aanslag op de kas. Het besluit is genomen om dit jaar 

geen extra activiteit te organiseren. Het voorstel is om voor een leuk feest te gaan in 2029 als we 25 

jaar bestaan. De voorzitter peilt de meningen over de vraag of de leden bereid zijn bij een bijzondere 

activiteit zelf een deel te betalen. Hier wordt positief op gereageerd. Ook is er enthousiasme over een 

bijzondere activiteit bij het 25-jarig bestaan. Er is nog een vraag of ook de slapende leden hiervoor 

uitgenodigd kunnen worden. Bij het jaarlijkse reisje kan dit niet omdat we dat namens De Goudse 

organiseren, die dit alleen willen financieren voor de bij het bedrijf gepensioneerden. Ron Benne geeft 

nog aan dat wellicht een eigen bijdrage bij het reisje gevraagd kan worden als dit in een luxere 

uitvoering wordt gegoten. 

 

Begroting 

 

De penningmeester geeft een toelichting. Rob Haster doet een voorstel om in de toekomst een ander 

soortige begroting op te stellen. De penningmeester zal hier naar kijken. De leden zijn akkoord met de 

begroting. 

 

Kascontrolecommissie 

 

In deze commissie treedt Ron Benne af. Reserve lid Jan Mesenig is bereid in de commissie toe te 

treden. Adri van Velzen houdt zitting. Als nieuw reserve lid meldt Ton Hoogendoorn zich spontaan aan. 

 

Voortgang bestuursactiviteiten 

 

Wout Salet geeft een inkijkje in het reisje dat gepland staat voor 5 september. De bedoeling is om naar 

de zeehondenopvang in Stellendam te gaan, door de Biesbosch te varen en een diner in Kinderdijk te 

gebruiken. Het voorstel ligt voor akkoord bij De Goudse. 

 

Verder is er veel activiteit rond de problematiek van de groep gepensioneerden van voor 1993 die 

geen indexering op hun uitkering hebben. Aanvankelijk werd door De Goudse jaarlijks hiervoor een 

compensatie gegeven. Een aantal jaren geleden is De Goudse hiermee gestopt. Een lid kan zich met 

deze gang van zaken niet verenigen en heeft de kwestie bij het Verbond aanhangig gemaakt. Harry 

geeft als voorzitter maar ook als lid van de commissie Pensioenen een nadere uitleg over de status 

van deze zaak en de betrokkenheid van de VGG. De uitkomst kan verdere gevolgen voor de leden 

hebben en wordt met spanning gevolgd. 

 

Rondvraag 

 

Wordt verder geen gebruik van gemaakt. Na de vergadering wordt met enige vertraging, door notaris 

Chris van Haperen een enthousiaste lezing gegeven over het levenstestament. De gebruikte sheets 

zijn door ons opgevraagd en worden op onze site geplaatst. 



Na de vergadering was er nog volop gelegenheid tot napraten onder het genot van een hapje en 

drankje. Een aantal leden nam nog de moeite om buiten de vergadering om een aantal zaken aan de 

orde te stellen, deze zijn door de secretaris genoteerd en worden door het bestuur verder behandeld. 

 

                                                                                                                                                                           

 


